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Stadsdelsnämndens pensionärsråd 
 
Tidpunkt: 
Måndagen den 17 mars 2025 
Plats: sammanträdesrum Stora Essingen, Tekniska nämndhuset 
Fleminggatan 4 
 
Närvarande: 
Anders Lidbeck, SPF 
Roger Andersson, PRO 
Björn Sundström, SPF 
Karin Schiöld, SPF 
Kim Åsberg, PRO 
Marie Pierre Labadie, SPF 
Boel Seldén, SPF 
Ing-Marie Åslund PRO 
Birgitta Thulin, SPF 
 
Övriga medverkande: 
Lena Slotte, avdelningschef  
Tero Tegel, biträdande avdelningschef 
Elin Sundberg, rådets sekreterare  
Therese Salomon, säkerhetssamordnare § 3 
Moa Swalling, trygghetssamordnare § 4 
 
Frånvarande: 
Birgitta Dangården, SPF 
 
 
Justeras: 
Roger Andersson (PRO), Karin Schiöld, (SPF) 
 
            
§ 1 Föregående protokoll samt godkännande av dagordning 
Föregående protokoll samt förslag till dagordning godkänns.  
 
§ 2 Val av ordförande samt justerare 
Roger Andersson väljs till ordförande och utses tillsammans med 
Karin Schiöld att justera dagens protokoll. 
 
§ 3 Information om förvaltningens kris- och säkerhetsarbete 
Therese Salomon informerar om förvaltningens kris- och 
säkerhetsarbete. Presentationen biläggs protokollet.  
 
§ 4  Information om förvaltningens trygghetsarbete  
Moa Swalling som är förvaltningens trygghetssamordnare önskar 
förslag från pensionärsrådet hur man regelbundet når äldre gällande 
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information om det senaste inom bedrägerier mot äldre. Rådet 
återkopplar olika förslag, bland annat att polisen/förvaltningens 
trygghetssamordnare kan skicka informationen till 
pensionärsföreningarna för vidare spridning samt regelbunden 
publicering i tidningen Mitti.  
 
Moa önskar även input på lämpliga områden samt aktiviteter för 
platsaktivering. Platsaktivering innebär att aktiviteter planeras inom 
områden för att göra att de upplevs tryggare. Rådet lämnar förslag 
på Fredhällsparken, Kristineberg och Marieberg som områden, samt 
utomhusbio, Parkteatern och musik som lämpliga aktiviteter.  
 
§ 5 Information från stadsdelsförvaltningen 
Ett projekt pågår sedan våren 2024 inom äldreomsorgen gällande att 
införa heltid som norm samt minska andelen timanställda. Tero 
Tegel och Elin Sundberg är projektledare. Hittills har cirka 25 
medarbetare fått heltidstjänst och detta kommer att ske succesivt. 
För närvarande pågår information till medarbetare och anhöriga om 
projektet samt schemaoptimering utifrån en heltidsorganisation.  
 
Antalet hyresgäster på Fridhemmet minskar kontinuerligt då 
verksamheten ska avvecklas i och med att fastigheten ska 
totalrenoveras framöver. Pensionärsrådets kontaktpersoner för 
Fridhemmet önskar fler nyhetsbrev och information från 
Fridhemmet, Tero vidarebefordrar detta till ansvariga chefer. 
Evakueringsboende för Alströmerhemmet är under utredning och 
förvaltningen inväntar besked kring detta.  
   
§ 6 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 27 mars 
Dagens sammanträde är en vecka tidigare än normalt i förhållande 
till nämndsammanträdet. Rådet har därför inte helt hunnit läsa in sig 
på ärendena. Rådet redogör för deras huvudsakliga synpunkter på 
ärendena. Rådet återkommer med en skriftlig sammanställning över 
deras synpunkter i veckan vilket kommer biläggas detta protokoll.  
 
 
§ 7 Kommande nämndärenden enligt balanslista 
Rådet undrar när ärendet om föreningsbidrag ska upp till nämnd.  
 
§ 8 Inkomna skrivelser, inbjudningar m.m. 
- 
 
§ 9 Övrigt 
Annons om pensionärsrådet har publicerats i tidningen Mitti, tyvärr 
saknas en ledamot i annonsen.    
 
Broschyren om pensionärsrådet ska delas ut till 
pensionärsföreningarna, vård- och omsorgsboendena, Baltzars 
träfflokal samt biståndshandläggare. PRO önskar 50 broschyrer och 
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SPF 100 stycken. Elin Sundberg kontaktar rådet när dessa finns att 
hämta.  
 
Pensionärsrådet önskar verksamheternas verksamhetsplaner till 
nästa möte, två exemplar per verksamhet.   
 
Rådet föreslår att äldreförvaltningens broschyr ”Planera för ditt 
boende redan nu”, vore bra att sprida. Tero säkerställer att den ska 
finnas på Baltzars träfflokal samt biståndshandläggare.  
 
Planering av gäster och teman 2025: 

- Utfall av projekt BSPD-register hemtjänst och vårdcentral 
samt samverkan med läkarorganisationen angående 
bedömning av kognitiv status vid inflyttning till vård- och 
omsorgsboende, maj 

- Projekt ”Deltid till heltid”, löpande  
- Ny socialtjänstlag, förhandlingsledare Birgitta Sjöberg och 

samordnare Hanna Wallinder, april 
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